
Referat 
 

SU-møte, 27.september 2023 

Sted: Grinde Skule 

Innkalt:  

Tilstede: Rektor Liv Sæbø Stava, Elevrådsrepresentanter fra 6. trinn Eirik og Ella, Grinde Skule – Kjers� 
Hafsahl, Grinde Skule – Espen E. Clausen, Janne Karin Våga 2. trinn, Solvor Kringeland Sundfør 3. 
trinn, Gunn Olaug Grytås Bjørgen 5.trinn, Thomas Nordbø 6. trinn. 

Ikke �lstede: Poli�kerrepresentant Tysvær Kommune, Marianne Bringedal 1. trinn, Ingrid Tjøsvoll 
Hauge 4. trinn, Tove Lise Tveit 7. trinn. 

 

Saker:  

Trygt og godt skolemiljø 
Skolemiljø/læremiljø - skolen jobber hele �den for å utvikle og bedre skolemiljøet. Det jobbes og 
legges ned mye arbeid for å lage et inkluderende og sosialt skolemiljø for elevene. Er ikke elevene 
trygge eller trives, så vil det heller ikke skje læring.  

Elevrådet jobber også med dete temaet og vil fredag før høs�erien ha læremiljø-samling i Amfiet for 
hele skolen, der de vil ha skuespill og vise lærdom av hvor vondt det er med utestenging og f.eks. 
forskjellsbehandling av jenter og guter. Det er vik�g at alle elever har det godt og trygt på skolen. 
Elever lærer best av andre elever. Jo mer eleven vet, jo letere er det å ta gode og rik�ge valg.  

 
Refleksvester 
Elevrådet skal få refleksvester for å være synlige i skolegården.  

 
Trafikksikring 
Trær er beskjært og tat ned fra rundkjøringen og langs veien ned �l parkeringsplassen ved skolen. 
Det er ønsker om å kute ned og beskjære mer langs veien før parkeringsplassen og ved undergangen 
opp mot E134. Ønske om å legge en plan videre på trafikksikring ved skolen med evt. rekkverk/gjerde 
helt opp �l krysset. TKFU-sak. 

 
Skolegården 
Elevene synes det er kjekt med skolegård hvor det er mye ulikt som er oppmalt og i bruk. Imidler�d er 
det noen steder svært glat pga. dete når det regner, snør e.l.  Kan noe gjøres? Skolen tenker de kan 
male et strøk �l med å blande grus i, men må vente �l været �llater dete. Det er også ønsker om å 
male spillet King i skolegården. Dete ønske kan elevene få oppfylt, men en må ha bedre vær før det 
kan bli u�ørt.  

 



Foreldremøter 
Det er ikke kommet noen �lbakemeldinger fra trinnene. Med det har blit oppfatet posi�vt at rektor 
har vært �lstede og tat del på de fleste foreldremøter i høst. 
 

Status sosial plan 
Det er sat opp sosiale planer i de fleste klassene. Det er lit ulikt hvordan trinnene organiserer 
ansvaret for ak�vitetene. Ved noen trinn er det klassekontaktene som er ansvarlige for de sosiale 
ak�vitetene, mens ved andre trinn er det andre foresate som er sat som ansvarlige eller som 
medhjelpere. Alle FAU-representanter skal gi �lbakemelding �l sine trinn at det haster med å sete 
datoer for de sosiale planene.  
 

Ordensreglement 
Mobiler – dete har gåt veldig fint på skolen. Lærere oppgir at de har git få beskjeder �l elever om 
mobilbruk. Skryt �l elevene! 
 

Poli�kerrepresentant 
Det har i lang �d vært en trend at poli�kerrepresentanten fra Tysvær Kommune ikke møter opp på 
SU-møtene. Dete er ikke bra! Poli�kerne i kommunen vet ikke hvordan det står �l på skolen. Det er 
de som bevilger pengene. Det er blit opplyst at systemet legges om fra oktober av. Fra og med neste 
møte skal det komme en representant fra Informasjonen i Tysvær Kommune.  
 

Det er bestemt at skolesjef Ingvild Djuv er representant kommende år.  
 

Nyt møte er planlagt 6.desember 2023 

 


